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Regionale landschappen  -  Groepsaankopen bomen en planten

Vele regionale landschappen organiseren jaarlijks een groepsaankoop van bomen en 
planten om bij te dragen aan de vergroening van Vlaanderen. Deze bomen en planten 
worden echter vaak in het buitenland aangekocht en tegen een voordelig tarief ter 
beschikking gesteld van de geïnteresseerde burger. 

Deze werkwijze is uiteraard nadelig voor de lokale boom- en plantentelers, die niet 
kunnen concurreren met de bijzonder gunstige prijzen. Bovendien worden zij vaak zelfs 
niet gecontacteerd voor het maken van een offerte voor dergelijke acties. Nochtans 
bieden lokale tuin- en plantencentra veel voordelen. 

Lokale tuin- en plantencentra zijn namelijk logistiek georganiseerd om dergelijke 
verkopen te begeleiden en te voorzien in het beheer van de benodigde voorraad. Deze 
centra hebben bovendien een uitgebreid ‘groen’ netwerk waarlangs zij extra promotie 
kunnen voeren voor de groepsaankoop. Ten slotte kunnen zij toegevoegde producten 
aanbieden die de levensduur van de bomen en planten dusdanig verlengen. Er kan 
hierbij gedacht worden aan meststoffen, kalk of grondverbeteraars. 

1. Hoeveel regionale landschappen organiseerden in 2016 en 2017 een groepsaankoop 
voor bomen, bloemen en/of planten voor hun inwoners? Graag aantal per jaar.

2. Waren deze verkopen uitsluitend naar particulieren gericht of ook naar bedrijven? 
Kan dit cijfermatig onderbouwd worden per regionaal landschap (hoeveel procent 
particulier, hoeveel naar bedrijven)?

3. Worden er uitsluitend in Vlaanderen geteelde producten aangeboden? Indien niet, 
van waar was het plantmateriaal dan afkomstig?

4. Kan ik per regionaal landschap een overzicht krijgen per jaar over hoeveel planten 
verkocht worden bij zo’n groepsaankoop?

5. Kan ik per regionaal landschap een overzicht krijgen per jaar welke omzet er op die 
manier gerealiseerd wordt bij het aankopen en verkopen van bomen, bloemen en/of 
planten? Graag zo gedetailleerd mogelijk.

6. Telers hebben uitgebreide kennis over fytosanitaire risico’s en het bijbehorende 
wettelijk kader van verschillende plantensoorten. 

Is er besef dat meidoorn en essen beter niet aangeboden worden vanwege hun groot 
fytosanitair risico? Is het in dit geval volgens de minister beter om alternatieve 
soorten aan te bieden?
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In het kader van doorbraak 64 van het ‘Witboek Interne Staatshervorming’ van 8 april 
2011 werden de bevoegdheden inzake erkenning, subsidiëring en opvolging van de 
regionale landschappen en bosgroepen overgedragen naar de provincies. Op 9 mei 2014 
werd deze overdracht decretaal verankerd. De Vlaamse overheid is sindsdien niet langer 
bevoegd voor de regionale landschappen.


